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1. Om 20.00 uur verwelkomt de

voorzitter de aanwezigen, en

deelt mee dat tot leedwezen

van het bestuur het verslag
van de vorige jaarvergadering
in het ongerede is geraakt en

niet in De Korhaan is gepubli-

ceerd, zodat reacties erop

helaas onmogelijk zijn.
2. Ingekomen stukken: geen. Er

wordt een aantal affiches uit-

gedeeld van de vogelhui bij

het Laarder Wasmeer. Voorts

wordt meegedeeld dat op 23

maart een observatiehut is

geopend aan het Eemmeer,

te bereiken via het surfstrand

van Blaricum.

3. De voorzitter memoreert de

soms pittige discussies van

het afgelopen jaar, vooral

over natuurbescherming

(jacht en recreatie).
4. Jaarverslagen:

Vraag over Excursies:

Waarom was er geen infor-

matie over de excursie naar

Falsterbo? Antwoord voorzit-

ter: Dit was formeel geen

VWG-activiteit. Wel over ge-

publiceerd in De Korhaan.

vraag over Avifauna:

Waarom geen info over acti-

viteiten in Eempolders? Ant-

woord voorzitter; Dat is inder-

daad een omissie. Een brief

van Nico Klippel over hape-
rende contacten tussen

Avifauna en Eempoldertellers
komt in de volgende

bestuursvergadering ter

sprake.

Vraag over Nestkasten: Waar

blijft het verslag over de

Kerk- en Bosuilenkasten?

Antwoord voorzitter: Dat

komt in de eerstvolgende
Korhaan. (Zie elders dit num-

mer).

Vraag over Natuurbescher-

ming: Zijn er resultaten be-

kend over de eierraapacties

om afschot van Knobbel-

zwanen te voorkomen? Ant-

woord Rob Kloosterman: 20

tot 30 eieren zijn geraapt. Er

is mindergeschoten. Het

doel was ook om contacten

te leggen met klagende boe-

ren en die te bewerken. Dat

is werk voor de langere ter-

mijn.
5. Verantwoording penning-

meester:

Vraag waar 2500 gulden voor

‘Waarvind ik welke vogel...’
is geboekt. De penningmees-
ter licht dit toe.

De kascommissie bevindt de

boeken in orde en wordt door

de voorzitter bedankt. In de

nieuwe kascommissie neemt

Nico Klippel zitting.

6. Bestuursverkiezing;
Pon Ruiter treedt af als se-

cretaris en is niet herkies-

baar. Het bestuur stelt voor in

zijn plaats Ben den Hoed te

benoemen. De vergadering

gaat hiermee akkoord. De

voorzitter zwaait de vertrek-

kende secretaris uit met vele

woorden van dank en een

platenbon; Pon Ruiter dankt

het bestuur voor de veran-

derde manierwaarop hij te-

gen de natuur aan is gaan

kijken en leest ter illustratie

een column voor van Koos

van Zomeren.

7. Rondvraag:
De nieuwe hut aan het

Eemmeer zal door de VWG

worden beheerd. Wie bereid

is aan incidentele

onderhoudsklusjes mee te

helpen, kan dit bij het bestuur

opgeven.

Vanuit de vergadering komen

complimenten aan de redac-

tie van de vernieuwde Kor-

haan en aan alle actieve

mensen binnen het bestuur.

Doet de VWG niet mee met

de landelijke Roofvogeldag?
Dick Jonkers: Jawel, via

Chris Sjobbema, een nieuw

VWG-lid uit Baarn.

8. Sluiting:
De voorzitter dankt de aan-

wezigen voor hun komst en

sluit om 20.40 de vergade-

ring.

Pon Ruiter

Aanwezig: 49 leden, onder wie

minstens drie ereleden.

Afwezig met bericht: Guus

Proost, Mia Kraal, Frank Heil-

man


